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Ekstraordinært bestyrelsesmøde tirsdag den 14. august kl. 
19.00 

Referat 

 

Fremmødt:  Søren Kjærgaard, Finn, Poul, Lasse og Leslie 

 

1. Dagsorden - godkendt 

 

2. Aktuelle praktiske spørgsmål og problemstillinger: 
 
Håndtering af vandregulering, akut løsning samt fremtidig løsning: 
 
Der monteres vandhaner med nøgler, som medlemmerne kan benytte. Særlig løsning for 
”vinterhanen”.  Medlemmerne får en nøgle mod depositum hos Finn, vores havnevært. 
Omkostningen vil være ca. kr. 2000. Pris på nøgledepositum fastlægges senere. 
Monteringen sættes i værk af ”søm og skruer- udvalget” og vil være klar til sæsonen 2019 
Orientering til medlemmer gives sammen med indkaldelse til generalforsamlingen. Nøgler 
kan udleveres ved generalforsamlingen. 
 
Der er åbent for vandet nu og der forventes ikke at være problemer med vandforbrug i 
sensommeren. 

 

 Parkeringspladser (biler): 
En løsning med en bom skal drøftes med vinterbaderne, som ligeledes benytter p-
pladsen. 

 

 Cykelparkering: 
Anlæg af cykelparkering i samarbejde med vinterbaderne. Forslag om cykelstativer, der 
følger kanten af  de betonpæle, der afgrænser parkeringen til strandsiden. Der vil være 
udgifter til at etablere dette. 
 

 Skiltning – forslag om et sort parkeringsskilt (informerer om, at det er privat parkering). 
Finn fikser det! 
 

3. Formanden har påtalt overfor vinterbaderne, at handicaprampen bør genetableres 
snarest muligt. 
(Handicapkran er stadig under  udarbejdelse, der rykkes for at få afsluttet projektet). 
 
 

4. Dato for næste ordinære møde er 28. Aug. 2018. Tidspunkt: kl. 17.00 
 
punkter:  opdatering vedr. økonomi 
  vedligehold, liste over aktuelle projekter herunder maling af 
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  sydsiden af husene 
  rengøring  
  status for udlejning 
 
  Vinterbaderne inviteres til mødet for at drøfte parkeringsspørgsmål. 
   


